
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-11-18, § 18 

 

 Tid Torsdagen den 18 november 2010 kl 16.00 – 16.15 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 25 november 2010 

 
 

 

 

Joakim Larsson Mirja Räihä Järvinen 

  
Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Joakim Larsson (M), ordföranden  

Mirja Räihä Järvinen (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Helena Bonnier (M)  

Ingvar Snees (M)  

Katharina Gratschew (M)   

Ulf Fridebäck (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Jari Visshed (S)  

Berit Kruse (S) 

Emilia Hagberg (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Per Hallberg (M) Tjänstgörande  

Anette Hellström (M)   

Erik Slottner (KD)  

Christer Mellstrand (C) §§ 9-18  

Vakans (S)  

Margareta Malm (S)  

Gunnar Sandell (S)  

Torkel Tigerschiöld (MP)  

 

Förhinder har anmälts av ledamoten Göran Kindvall (M) samt ersättarna Sebastian 

Carlsson (M), Anders Alvebäck (M), Burhan Yildiz (FP), Maria Östberg Svanelind (S) 

och Clara Lindblom (V). 

  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Ann-Charlotte Berqvist. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson, Olle 

Syrén och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren Nikolina Bucht från 

roteln. 

 



  

 
 § 18 

Programarbete för Slakthusområdet i stadsdelen Johanneshov. 
Utredningsbeslut 
Dnr E2010-511-01463 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden ger kontoret i uppdrag att utreda förutsättningarna upp 

 till 20 mnkr för projekt Slakthusområdet. 

 

2 Exploateringsnämnden godkänner projektdirektivet för slakthusområdet. 

 

3 Exploateringsnämnden anmäler beslutet till fastighetsnämnden, 

 stadsbyggnadsnämnden, trafik- och renhållningsnämnden samt till 

 kommunstyrelsens ekonomiutskott.  

 

 
Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 28 oktober 2010. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Emilia Hagberg (MP) enligt följande:  

 

Vi är positiva till att kontoret får i uppdrag att utreda förutsättningarna för Projekt 

Slakthuset. Vi vill tillägga att det är viktigt att få till en blandning mellan 

bostäder och verksamheter samt att det är önskvärt att en del av den industri- och 

livsmedelsverksamhet som finns i området idag får finnas kvar. Det är viktigt att 

det även i framtiden finns arbetstillfällen i söderort. Vad gäller trafiklösningarna 

så ser anser vi att gång- cykel- samt kollektivtrafik ska prioriteras.  

För att projektet ska bli framgångsrikt bör en demokratisk process in i projektet i 

ett tidigt stadium.  

 

 
 

    Vid protokollet 

    Ann-Charlotte Bergqvist 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

_________________________________ 



  

 


